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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2022. június 15. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendkívüli 

sorszáma: 2022/8 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
 
 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Határozatképesek vagyunk, a három fős 
tagságból mindenki jelen van. Köszöntöm Máté Gábor polgármester urat, és Jaksa Tibor jegyző urat 
a mai bizottsági ülésünkön. A meghívóban szereplő napirendi pontokon kívül van-e más napirendi 
pontra javaslat? Ha nincs, akkor aki a meghívó szerinti napirendi pontokat elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
46/2022.(VI.15.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) A Vízközmű Szolgáltató Kft. megszüntetése 
2.) A háziorvos feladat-ellátási szerződésének módosítása 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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1. napirendi pont: A Vízközmű Szolgáltató Kft. megszüntetése 
 
Sági Mihály elnök: Tiéd a szó, Gábor.  
 
Máté Gábor polgármester: Itt már évek óta tologatjuk magunk előtt ezt a Vízközmű Szolgáltató 
Kft-nek a sorsát. Azért nem szüntettük meg amikor az egész történet borult a vízszolgáltatási 
rendszerünk, úgy ítéltük meg, hogy ez a rendszer nem sokáig fog tudni működni és ez be is 
igazolódott. Én fölvetettem, hogy akkor hogyan tovább, mondván azt, hogy a vízközműveket úgy 
tűnik, hogy az állam teljes mértékben elvonja az önkormányzatoktól a teljes vagyont és a teljes 
szolgáltatási kötelezettséget is. Ennek következtében ennek a cégnek a fenntartási feleslegessé válik 
és foglalkozzunk ennek a megszüntetésével. Ennek kapcsán az ügyvezető összehívta a kft-nek a 
tagságát és ennek az lett az eredménye, hogy mindenki egyetértett abban, hogy ezt a kft-t 
fenntartani tovább nincs értelme. Viszont én jeleztem a Tibornak, hogy ezt csak polgármesterek 
döntése alapján nem lehet megtenni, mert annak idején a kft-be való belépés is az önkormányzatok 
döntése alapján tettük meg. Nem szeretném azt hogyha itt egy elkapkodott döntés után az 
önkormányzatokat szednék elő, hogy miért így történt. Bár ott a háttérben ügyvédi tevékenység 
van, de én azért azt gondoltam, hogy minden képpen a testületek döntsenek erről. Azért gondoltam, 
hogy nem a június végi testületi ülésen beszéljünk róla mert ha itt bármi olyan jellegű dolog felmerül, 
ami esetleg kérdéseket vetne fel, akkor ezt idejében meg tudjuk tenni.  
 
Sági Mihály elnök: A napirendi pontokat egyhangúlag elfogadjuk.  
 
Máté Gábor polgármester: Én is úgy emlékszem, hogy már csak 100 000 forintos tulajdonrész 
van már csak ebben a kft-ben részünkről, közben meg feltűnt nekem is, hogy a költségvetési 
rendszerünkben meg ennél nagyobb érték van. ennek volt egy hosszabb procedúrája, amikor mi is 
beléptünk ebbe a rendszerbe és amikor további önkormányzatok léptek be, akkor ilyen adok-veszek 
kapcsolatok alakultak ki, amikor csökkentek a tulajdon részek. 2015-ben volt ez a 100 000 forintos 
tulajdonrész megállapítás. Ennek én a törvényi hátterét nem ismerem, talán Rózsika erről többet tud 
mondani, hogy ez miért volt akkor így.  
 
Kovács Andrásné tag: Én megpróbálok visszaemlékezni, illetve letöltöttem a 2021. évi beszámolót 
is meg a jenleg aktuális cég adatokat is. Ez 15 önkormányzattal alakult anno ez a kft, akkor lettek 
bevonva a többi önkormányzatok, mert először csak 4-5-6 önkormányzat volt és akkor voltak ezek 
az üzletrész adás-vétel az önkormányzatok között, hogy mindenki azonos üzletrésszel legyen benne. 
Ez a dolog ment is egészen 2015-ig. 2015-ben viszont saját tőke lement a jegyzett tőke 50%-a alá 
és ott valamit kellett tenni, magyarul fel kellett tőkésíteni a kft-t ahhoz, hogy a cégbíróságon ne 
számolják fel. Ez abból adódott, hogy veszteségesek voltak az évek és akkor sajnos a tőke elfogyott. 
A Bartucz úr fölajánlotta, hogy feltőkésíti ezt a céget 2015-ben belepakolt 15 000 000 forint értékű 
apportot, ami három darab ilyen áramfejlesztő gép volt tulajdonképpen. Akkor ő beletett 15 000 000 
forintot, amiért meg veszteséges volt, illetve lement a jegyzett tőke alá a saját tőke emiatt az 
önkormányzatoknak a 700 valahány ezer forintos üzletrészét leértékelték 100 000 forintra 
mindenkiét. Akkor minden önkormányzat 100-100 000 forinttal volt benne meg a Bartucz 
15 000 000-val. Ez azt jelenti, hogy onnantól kezdve ő volt a góré. Tájékoztatta az 
önkormányzatokat minden beszámoló alkalmával, de itt a helyzet nem javult továbbra sem mert 
maga az értékcsökkenés minden évben ennek az apportnak 2-3 00 000 forint között volt. Látom, 
hogy még mindig van egy évre való értékcsökkenés, mert ez 7 év alatt íródik le ez a fajta tárgyi 
eszköz. Nagyon kevés árbevétel volt ahhoz, hogy az értékcsökkenést meg az egyéb kiadásokat is 
fedezze. Ez által az egyik év veszteséges volt a másik ici-picit pozitív. A 2020-as úgy látom valami 
80 000 forint körüli pozitív eredménnyel zárt a mostani pedig 1 100 000 valamennyi veszteséggel. 
Ez úgy összeszaporodott, hogy most már a 16 500 000 forintos jegyzett tőke napjainkban 3 530 000 
forint a saját tőkéje. A negyed része, leamortizálódott. Ezzel minden képpen kell valamit csinálni, 
vagy fel kell tőkésíteni ismételten. Gondolom Bartucz úr nem óhajt beletenni több pénzt meg 
valószínű eszközt se. Az önkormányzatoknak miután nincs cél, nincs is nagyon értelme belepakolni, 
mert nagyon úgy néz ki, hogy önkormányzati üzemeltetéssel vízközmű az elkövetkezendő 
időszakban nem várható. Ennek a következménye az, amit a Gábor mondott, hogy kezdeményeznék 
ennek a kft-nek a megszüntetését. Ez nekünk ismét 100 000 forint jegyzett tőke vesztéssel jár, de 
a későbbiekben ki tudja, hogy ez mennyi lehetne, mert évről-évre ez az üzletrész kevesebbet ér. Én 
próbáltam számolni, hogy esetlegesen erőszakoskodjunk-e azon, hogy a vízközmű vegye meg ezt 
az üzletrészt. Meg lehet próbálni, de szerintem nem fogja megvenni, mert a megszüntetéssel, 
felszámolással kapcsolatban is költségek merülnek fel, illetve a másik dolog, hogy olyan nagy 
szüksége nincs még egy cégre vagy neki éppen elég, a meglévőket is olvasztja összefelé. A pénztárba 
nincsen pénz, amiből lehetne itt osztozkodni. Az a tárgyi eszköz a vagyonelemnek a része, ami piaci 
értéke valószínűleg nem 2 700 000 forintot, hanem lehet, hogy annál többért lehetne eladni, de 
annyiért biztos nem, hogy nekünk a 100 000 forintunkat vissza tudjuk kapni. Valószínűleg pótolgatni 
kell az eljárással kapcsolatos ügyvédi meg megszüntetéssel kapcsolatos ügyvédi meg mindenféle 
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fajta díjakat. Én nagyon sajnálom, hogy ez így alakult, mert a 780 000 forintból a végén lesz egy 
nagy nulla, de alapjában véve lehet, hogy így tudunk belőle kijönni a legjobban.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm, Rózsika. Igen a Tibor azt még jelezte, hogy részéről az 
önkormányzatok felé semmilyen követeléssel nem áll elő. Ettől kezdve jön az a része a dolognak, 
hogy ehhez a részéhez viszont én már nem értek. Azt kellene tudnunk, hogy ez a megszüntetés 
olyan formában történjen, hogy az önkormányzatoknak mérhető költségébe ez ne kerüljön. Első 
nekifutásra ez a szándék.  
 
Sági Mihály elnök: Mire kérsz felhatalmazást?  
 
Máté Gábor polgármester: Egyrészt azt, hogy az önkormányzat legyen tisztában azzal, hogy ez a 
rendszer nem tud tovább működni, de nyilván erről már eddig is beszéltünk. A kérdés az, hogy ezzel 
a 100 000 forinttal, illetve a további procedúrával mi a dolgunk. Ezt akkor jeleznünk kellene a 
Vízközmű Kft felé, mert azt mondom, hogy el kell döntenünk meddig erősködünk benne, mi az a 
veszteség, amire rá tudunk bólintani, de a jogszerűségen nem tudunk átlépni.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Rögzíteni szeretném, hogy milyen testületi határozatok születtek ebben a 
témakörben, a Vízközmű Szolgáltató Kft-vel kapcsolatosan. A legelső testületi határozat, ami ebben 
a témakörben született, az a 66/2010. (IX.23) Kt. határozat, ez szólt erről, hogy tagként belépés a 
Vízközmű Szolgáltató Kft-be. 1 530 000 forintról volt szó, annyi értékben emeltünk törzstőkét a 
Vízközmű Szolgáltató Kft-ben. Itt még akkor szó volt arról, hogy a fele összeget a Gázépszerker Kft 
fogja meghitelezni az önkormányzatnak, de ebből aztán nem lett semmi. Itt 1 530 000 forintot 
Pusztaszer Községi Önkormányzata betolt a Vízközmű Szolgáltató Kft-be, így üzletrészt szereztünk. 
Ekkor a tagja volt ennek a kft-nek Balástya, Ópusztaszer meg Baks, illetve a Gázépszerker Kft-vel 
volt benne a Bartucz úr. 2012 a következő állomás, volt egy 44/2012. (VI.20.) Kt. határozatunk, 
illetve ez mindjárt gyorsan módosítva is lett az 54/2012. (VII.05.) Kt. határozattal. Ez az, ami arról 
szól, hogy több önkormányzatnak a belépését is engedélyezzük és üzletrészeket vettek, Kömpöc, 
Dóc, stb. Ennek a pénznek Heniék, bőszen lapozgatva keresték a banki bizonylatokba ennek a 
nyomát. Gyakorlatilag az történt, hogy Dóc, Kömpöc és Szank önkormányzatok fizették meg nekünk, 
ide a pusztaszeri önkormányzathoz be is folyt az az összeg, ami körülbelül 790 000 forintot tett ki. 
A 1 530 000 forintot, ha most elkezdem alábontani, ebből gyakorlatilag 700 000 egynéhány ezer 
forintot vásárolt ki Dóc, Kömpöc meg Szank önkormányzat. A többi önkormányzat nem tudom kinek 
az üzletrészét vásárolta meg.  
 
Máté Gábor polgármester: Zsana Ópusztaszernek fizetett.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Ezek a pénzek megvannak. Majd egyszer csak 2015. július 13-án hozott 
egy olyan határozatot a képviselő-testület, hogy tudomásul veszi és engedélyezi a törzstőke 
leszállítását akként, hogy az eddigi 780 000 vagy 790 000 forint névértékű üzletrész értéke 100 000 
forintra kerüljön leszállításra. Itt van a nyoma annak, hogy a 100 000 forint névértékű üzletrész van. 
Ez a 68/2015. (VII.13.) Kt. határozat. Azóta, hogy mi történt a céggel nem tudom, illetve szerintem 
a következő lépés a cégkivonat szerint az, amikor idén, 2022. április 19-én a Probart Kft üzletrészt 
vásárolt. Annak idején mi is azért láttunk ebben fantáziát, hogy közbeszerzés nélkül tudunk 
víziközmű üzemeltetési szerződést kötni a helyi ivóvíz hálózat üzemeltetésére. Aztán időközben 
kiderült, hogy valójában csak olyan céget lehet megbízni ivóvíz hálózat üzemeltetéssel, ami 100%-
os önkormányzati tulajdonú. Ekkor lett az, hogy a Gázépszerker Kft ki lett vásárolva több 
önkormányzat bevonásával. Amikor már ilyen tízen akárhány önkormányzat volt benne, akkor jogi 
értelemben az egy 100%-os önkormányzati tulajdonú cég volt. Aztán amikor az Alföldvíz Zrt 
kicsavarta a kezünkből ezt a bizniszt, akkor került ilyen tetszhalott állapotba ez a cég. Igazából, hogy 
Bartucz úr miért látott benne fantáziát, hogy beletolja ezt a 15 000 000 forint értékű munkagépeket 
ebbe a dologba, nem tudjuk.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor már én is képviselő voltam, fel kellett tőkésíteni, mert meg akarták 
tartani. Látott benne fantáziát, hogy ez nem fog megszűnni és ezzel a céggel ő majd még végez 
szolgáltatásokat, de sajnos az élet ezt nem igazolta.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Most ott tartunk, hogy ez a Probart Kft bevásárolta magát ebbe a cégbe 
is, nekünk van benne 100 000 forintunk, végelszámolásról van szó, jegyzőkönyvek szerint ilyen 
formában lenne megszüntetve ez a gazdasági társaság. Most az egy érdekes fölvetés, hogy ha ott 
van ez az x millió forint értékű munkagép, hogy annak az értékesítéséből mennyi pénz folyik be. 
Nem tudom tarthatjuk-e a markunkat azért a 100 000 forintért.  
 
Máté Gábor polgármester: Ha azt veszem, hogy a Bartucznak mekkora része van benne, akkor 
azt arányosan kellene szétosztani, akkor nekünk maradna belőle 20 forint.  
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Kovács Andrásné tag: Neki majdnem 94% üzletrésze van már.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Egy időben az volt az irányvonal, hogy 100% önkormányzati tulajdon, 
Bartucz úrnak nem volt benne egy Kft-vel sem üzletrésze, aztán meg egyszer csak ilyen hatalmas 
összegben bevásárolta magát.  
 
Máté Gábor polgármester: Én azt gondolom, hogy ő lehetőséget akart arra teremteni, hogy ha ez 
a rendszer, amit úgy látunk, hogy nem fog működni összeomlik és visszaáll, neki egy befektetés volt, 
ami nem jött be, mert más irányt vett a rendszer. Ilyen szempontból nekem ez még elfogadható, 
egy dologra kell odafigyeljünk, hogy ez a megszüntetés jogszerűen történjen. Ne később jöjjenek 
problémák belőle.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Azt nem fogod tudni, a testületi határozatunk úgy szólhat, hogy 
hozzájárulását adja a pusztaszeri képviselő-testülete, hogy végelszámolással a Vízközmű szolgáltató 
kft megszűnjön. Aztán hogy ebből jut is marad is, mennyi, hogy lenne, az nyilván egy könyvvizsgáló 
meg az ügyvédek fogják tudni egyáltalán megmondani. Nem tudom, hogy ez alapján, meg ami még 
benne van milliós értékű munkagép, de az első az lenne, hogy a tag önkormányzatokat fizessék ki. 
Miért ne lehetne felajánlani a Probart Kft-nek a 100 000 forint értékű üzletrészt, hogy vegye meg. 
Én azt látom, hogy ő súlyos pénzekkel idén áprilisban beszállt ebbe a cégbe.  
 
Máté Gábor polgármester: Amikor a taggyűlés volt akkor a Bartucz Tibor erről nem beszélt. Ott 
volt valamilyen nagyon átruházás.  
 
Sági Mihály elnök: Olyan dologról ne beszéljünk, amit nem tudunk. Nekem van egy javaslatom, 
nulla forintért kínáljuk meg a részünket eladásra. Ha ő megveszi a részünket akkor minket nem 
terhel semmi.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Azt nem tudom, hogy mi nulla forintért fölajánlhatjuk-e? 100 000 forintért 
is felajánlhatjuk.  
 
Máté Gábor polgármester: Kérdés az, hogy kell-e nekünk ez a procedúra 100 000 forintért? 
Akkorra összegről beszélünk, hogy sokkal nagyobb lesz a lelki veszteség, a szórakozás körülötte. Ha 
ezt a céget úgy meg tudjuk szüntetni, hogy részünkről ez költségekbe nem kerül és erre mondjuk a 
Tibor határozottan jegyzőkönyv szerint ígéretet tett. Ha ő ezt leszervezi, senki felé nem lesz 
követelése, viszont senki sem követelhet másik irányba. Akkor, ha ebbe belemennek az 
önkormányzatok nem lesz itt vége és megint az lesz, hogy rohangászunk jobbra-balra. Nem ér annyit 
a 100 000 forint, hogy ezért túl sokat kardozzunk.  
 
Sági Mihály elnök: Vegyük azt, hogy könyv szerinti értéken az a gép, ami benne van eladható volna 
7 év után 3 000 000 forintért. Annak a 94%-a 2 800 000 forint a Bartucz úré. Maradt 200 000 forint 
a 10 önkormányzatnak. Akkor kérdezem én, ha reálisan vesszük a dolgot, akkor 20 000 forintért 
kínáljuk fel a mostani ismereteink alapján. Én most is azt tudom mondani, hogy már akkor sem volt 
új az a gép, amit bevitt, akkor is egy könyv szerinti értéken vitte be. Nekünk ez semmi képpen pluszt 
nem fog hozni. Akik nincsenek benne így a felszámolásokba, azok tudják, hogy a felszámolási eljárás 
során keletkező költségek osztódnak a tagok között. Én mint bizottsági elnök azt javasolnám, hogy 
első körben ajánljuk fel 20 000 forintért megvételre úgy hogy mi ebből kiszálltunk, senkinek 
semmilyen követelése ne legyen.  
 
Máté Gábor polgármester: Jó, akkor ezt úgy kellene csinálni, hogy akkor minden önkormányzat 
ezzel álljon elő. Azért mondom, mert nem fog másképpen menni ez a történet. Én azt javasolnám, 
hogy ezzel az ötlettel álljunk elő a Bartucz felé. 
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: 2015-ben is van egy olyan taggyűlési jegyzőkönyv, ahol konkrétan 
Csólyospálos meg Kiskunmajsa önkormányzat nem támogatta azt, hogy az üzletrész névértékét 
lecsökkentsék. Mit történt? Semmi, ugyanúgy 100 000 forint maradt a névértékük. Ez most egy 
kósza felvetés volt, hogy ajánlja fel megvételre mondjuk a Probart Kft-nek a vízközmű szolgáltató 
kft-ben meglévő üzletrészünket.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez miért jó nekünk?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Azért, mert a Bartucz úr 100 000 forintért csak tőlünk megveszi, akkor mi 
már kiszálltunk ebből a cégből. Onnantól kezdve a végelszámolás minket már többet költségekkel 
nem terhelnek. Ha ez elhangzik, hogy 20 000 forintért megvételre felajánlja a Probart Kft-nek a 
víziközmű szolgáltató kft-ben meglévő üzletrészünket.  
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Kósáné Buknicz Mária tag: Én annak a híve vagyok, amit Gábor mondott, hogy nulla forintért, 
mert annak sokkal nagyobb az esélye, hogy átveszi és biztos mentesülünk a további költségek alól.  
 
Sági Mihály elnök: Az a baj nem a te vagyonodat ajánlod fel. 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Erre, ha azt mondja se 20-at se 100-at?  
 
Sági Mihály elnök: Akkor 29-én még itt leszünk.  
 
Máté Gábor polgármester: Most egy helyzetet tudunk alakítani, Bartuczcal le tudunk ülni, el tudom 
neki mondani.  
 
Kovács Andrásné tag: Én tudom, hogy nem a mi pénzünkről van szó, de én röstellnék ezzel 
odamenni hozzá, hogy adjál érte 20 000 forintot aztán viheted. Én inkább a biztosítékok mellett, 
hogy egy fillért sem vagyunk hajlandóak a felszámolási eljárás során fizetni.  
 
Máté Gábor polgármester: Egy olyan megállapodást kössünk, hogy a felszámolás során minden 
költséget a többégi tulajdonos visz el, az önkormányzat további költséget nem vállal.  
 
Sági Mihály elnök: Valahol benne kell lenni, akármit ajánlunk fel, hogy a jelenlegi részünket miért 
adjuk oda.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem adjuk oda senkinek, megszűnik a cég és kész.  
 
Sági Mihály elnök: Én nem mennék bele.  
 
Máté Gábor polgármester: Írjuk ezt most le, de ne írjunk bele 20 000 forintot.  
 
Sági Mihály elnök: Írjuk nullára, de adjuk el. Lényeg az, hogy tovább a mi nevünkön ne legyen. A 
részünkről vagy le kell mondanunk vagy el kell adni.  
 
Máté Gábor polgármester: Mondjunk le róla. Ezt csináljuk meg most és ezzel álljunk elé holnap 
vagy valamikor. Elmondom, hogy a testület így döntött, ő mond valamit és akkor a következő 
testületi ülés végén még mindig tudunk valamit tenni, hogy ő hogyan reagál. Én most azt mondom, 
hogy próbáljuk meg előre mozdítani ezt a dolgot és ne azt, hogy megint találjunk ki valamit, amire 
a Bartucz beint megint egy nagyot.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Azzal, hogy te eladod az üzletrészedet azzal kikerültél a cégből.  
 
Máté Gábor polgármester: Neki ez nem lesz megoldás, nem fogja elfogadni.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Nekünk miért garancia az, amit Bartucz úr mond?  
 
Máté Gábor polgármester: Azért, mert alá lesz írva.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Itt az adás-vétel a megoldás.  
 
Máté Gábor polgármester: Akkor adjuk oda 100 forintért.  
 
Sági Mihály elnök: Én akkor azt kérném, hogy fogalmazd meg.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A bizottság azt javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra, hogy a 
Pusztaszer Községi Önkormányzatnak a Vízközmű Szolgáltató Kft-ben fennálló 100 000 forint 
névértékű üzletrészét 100 forint összeg ellenében megvételre felajánlja a Vízközmű Szolgáltató Kft-
ben üzletrésszel rendelkező Probart Kft-nek. Kifejezetten annak érdekében, hogy a kft-ben fennálló 
tagsága megszűnjön. Innentől kezdve a későbbi végelszámolás során véletlen se lehessen vele 
szemben bármiféle költséget érvényesíteni.  
 
Máté Gábor polgármester: Kérdésem a következő. Ez a procedúra így lebonyolítható úgy, hogy 
július 1-vel ezt a megszüntetést el tudják indítani?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Erről most ma meghozza a testület a döntést, holnap csinálok róla egy 
testületi határozat kivonatot, akár be is lehet vinni a Bartucz úrnak.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja. 
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Sági Mihály elnök: Így javasoljuk elfogadásra. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
47/2022.(VI.15.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Vízközmű Szolgáltató Kft. megszüntetése 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága javasolja 
elfogadásra a Képviselő-testületnek, hogy Pusztaszer Községi Önkormányzatnak a Vízközmű 
Szolgáltató Kft.-ben meglévő 100 000,-Ft névértékű üzletrészét 100,-Ft vételár ellenében a 
Képviselő-testület ajánlja fel megvételre a Vízközmű Szolgáltató Kft-ben üzletrésszel rendelkező 
PROBART Kft.-nek. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
 
2. napirendi pont: A háziorvos feladat-ellátási szerződésének módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Második bizottsági napirendi pont és ez volt a sürgős. Ez is az volt, amiről eddig 
beszéltünk, de a másik is sürgős, mert az határidős.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Elekes doktor úr kérte, hogy módosítsuk úgy az ő feladat ellátási 
szerződését, hogy legyen belefogalmazva a rendelési idő. Ez nem Attila találta ki, hanem az Országos 
Kórházi Főigazgatóság. Ez 2007. január 24-én kötött az önkormányzat Elekes doktor úrral szerződést 
a háziorvosi tevékenység ellátására. Az elmúlt 14-15 évben ezt senki nem hiányolta az ő 
szerződéséből, hogy nincs benne, hogy mikor van az ő rendelési ideje. Bele fogjuk írni, de nyilván 
szerződés módosításról lévén szó testületről van szó, a határideje pedig június 29. Átküldte nekem 
a tervezett rendelési időt, hétfőn 8 és 12 óra között lenne a rendelése, kedden, 8 és 12 óra, és 1330-
tól 1530-ig csecsemő tanácsadás. Szerdán 8 és 12 óra között rendel, csütörtökön délután 13 és 16 
óra között és pénteken 8-tól 12-ig. Szerintem ez a mostani állapotoknak a leképezése. Így javasolja 
a képviselő-testületnek módosításra a szerződést.  
 
Sági Mihály elnök: Csak a bizottságot kérem, hogy járuljunk hozzá és javasoljuk a képviselő-
testületnek, hogy ezt így fogadjuk el a módosítását a szerződésnek. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
46/2022.(VI.15.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
47/2022.(VI.15.)EB. határozat A Vízközmű Szolgáltató Kft. megszüntetése azonnal 
48/2022.(VI.15.)EB. határozat A háziorvos feladat-ellátási szerződésének 

módosítása 
azonnal 

 






